



Date: 28 Jumada II 1445H

Corresponding to: 10 JAN 2024

Private and confidential

Dear Respected Sirs / Partners

Educational Advancement Association

Riyadh – Kingdom of Saudi Arabia

Dear Sir(s)

التاريخ: ٢٨ جمادي الثاني ١٤٤٥ هـ

الموافق: ١٠ يناير ٢٠٢٤ م

خاص و سري

الساده/ الشركاء المحترمين

جمعية الارتقاء التعليمية

الرياض – المملكة العربية السعودية

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

خطاب تعيين

We appreciate your confidence in appointing us to audit the financial statements of your *company* and follow up for the year ended **31 December 2024**. While we gladly accept this assignment, we wish to give here below the general terms of this assignment in order to avoid any misunderstanding.

نشكركم و نقدر تفننكم بتعييننا لمراجعة القوائم المالية لمنشأتكم و متابعتة للسنة المالية المنتهية ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ م و إذ يسرنا قبول هذه المهمة، نود أن نوضح لكم الخطوط العريضة لمهمتنا منعا لأي إلتباس.

FIRST: AUDIT OF FINANCIAL STATEMENTS

أولا: مراجعة القوائم المالية

Our Responsibilities

مسؤولياتنا كمراجعين

- 1- The objective of the audit is to express an opinion on whether the financial statements present fairly, in all material respects, the financial position as of **31 December 2024** results of operations and cash flows for the year **31 December 2024** That date is in accordance with the International Financial Reporting Standard for Small and Medium-sized Enterprises and the accounting policies appropriate to the provisions of the Companies Law and the Company's Articles of Association.
- 2- We will be audited in accordance with the international auditing standards approved by the Saudi Organization for Auditors and Accountants. Those standards require that we comply with ethical requirements and plan and perform the audit to obtain reasonable assurance as to whether the financial statements are free from material misstatements, whether due to fraud or error.
- 3- In making our risk assessments, we consider internal control relevant to the entity's preparation of the financial statements in order to design audit procedures that are appropriate in the circumstances, but not for the purpose of expressing an opinion on the effectiveness of the entity's internal control. However, we will communicate in writing concerning any significant deficiencies in internal control relevant to the audit of the financial statements that we have identified during the audit.

- ١- تهدف مراجعتنا إلى إبداء رأي فيما إذا كانت القوائم المالية تظهر بعدل، من كافة النواحي الجوهرية، المركز المالي كما في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ م و نتائج الأعمال و التدفقات النقدية للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ م ذلك التاريخ وفقا للمعيار الدولي للتقرير المالي للمنشآت الصغيرة و متوسطة الحجم و السياسات المحاسبية الملزمة لأحكام نظام الشركات و النظام الأساسي للمنشأة.
- ٢- ستم مراجعتنا وفقا لمعايير المراجعة الدولية المعتمدة من الهيئة السعودية للمراجعين والمحاسبين و التي تتطلب منا الإلتزام بمتطلبات السلوك الأخلاقي و تخطيط و تنفيذ أعمال المراجعة للحصول على قناعة معقولة بأن القوائم المالية لا تتضمن أخطاء جوهرية سواء كانت ناتجة عن الغش و الخطأ.
- ٣- عند تقييمنا للمخاطر سنقوم بدراسة نظام الرقابة الداخلية للمنشأة المتعلق بإعداد القوائم المالية و ذلك بهدف تخطيط أعمال المراجعة و تحديد طبيعة و مدى و توقيت إجراءات المراجعة، و ليس بهدف إبداء الرأي على فعالية نظام الرقابة الداخلي للشركة، أو تحديد كافة نقاط الضعف الهامة فيه. إلا أننا سنقوم بإبلاغكم بأية نواحي قصور جوهرية في الرقابة الداخلية المتعلقة بمراجعتنا للقوائم المالية و التي تم تحديدها خلال عملية المراجعة.

- 4- Unless unanticipated difficulties are encountered, we will issue an unmodified audit report substantially in the forms prescribed under generally accepted auditing standards. However, if we conclude that a modification to our opinion on the financial statements is necessary, we will discuss the reasons with you in advance. Any limitations to our audit scope will be stated in our report.

If, for any reason, we are unable to complete the audit or unable to form, or have not formed, an opinion on the financial statements, we will discuss the reasons with you and take the actions required under generally accepted auditing standards and the relevant laws and regulations.

Management's Responsibilities

Our audit will be conducted on the basis that management acknowledge and understand the following:

- 1- Preparing and fair presentation of the financial statements in accordance with the International Financial Reporting Standard for Small and Medium-sized Enterprises and the appropriate accounting policies for the provisions of the Companies Law, the Company's Articles of Association and related regulations.
- 2- Such internal control as management determines is necessary to enable the preparation of financial statements that are free from material misstatements, whether due to fraud or error.
- 3- Providing us with:
 - a) Unrestricted access to persons within the entity from whom we determine it is necessary to make inquiries;
 - b) Access to all information which management is aware that is relevant to the preparation of the financial statements, such as records, documentation and other matters;
 - c) Additional information that we may request from management for the purpose of the audit.
- 4- Management is responsible for adjusting the financial statements to correct misstatements identified by us.
- 5- Management (and those charged with governance) is responsible for informing us of any actual or alleged material misstatements, whether due to fraud or error, that they have received. Management is also responsible for informing us of any knowledge they have of any actual or alleged contraventions of laws and regulations that may have an effect on the financial statements.

٤- إذا لم تواجهنا أية صعوبات غير متوقعة، سنقوم بإصدار رأي غير معدل متوافق مع ما نصت عليه معايير المراجعة المتعارف عليها. أما إذا وصلنا إلى قناعه بضرورة إصدار رأي معدل حول القوائم المالية، فنقوم بمناقشة أسباب ذلك مقدماً معكم. إن أية قيود تضعها إدارة الشركة حول مدى ونطاق إجراءات المراجعة سوف تذكر في تقريرنا.

وفي حالة عدم تمكننا من القيام بالمراجعة لأي من الأسباب أو عدم قدرتنا على تكوين رأي حول القوائم المالية فنقوم بمناقشة أسباب ذلك و القيام بالإجراءات المقررة وفقاً لمعايير المراجعة المتعارف عليها و الأنظمة ذات العلاقة.

مسؤوليات الإدارة

ستتم مراجعتنا على أساس أن الإدارة (و المسؤولين عن الحوكمة) مسؤوله عن الأمور التالية:

- ١- الإعداد و العرض العادل للقوائم المالية وفقاً للمعيار الدولي للتقرير المالي للمنشآت الصغيرة و متوسطة الحجم و السياسات المحاسبية الملائمة لأحكام نظام الشركات و النظام الأساسي للمنشأة و الأنظمة ذات العلاقة.
- ٢- تطبيق أنظمة الرقابة الداخليه التي تراها الإدارة ضروريه لإعداد قوائم ماليه خاليه من الأخطاء الجوهرية سواء بسبب الغش أو الخطأ.
- ٣- تزويدنا بما يلي:
 - (a) الوصول غير المقيد لأي أشخاص من داخل المنشأة نعتقد بضروره الحصول على أدلة مراجعه منهم.
 - (b) الوصول إلى كافة المعلومات التي تدرك الإدارة بعلاقتها بإعداد القوائم الماليه مثل السجلات و المستندات و غيرها من الأمور.
 - (c) المعلومات الإضافيه التي قد نقوم بطلبها من الإدارة لأغراض المراجعة.
- ٤- إن الإدارة مسؤوله عن تعديل القوائم الماليه لتصحيح أية أخطاء جوهرية قمنا بإبلاغها لها.
- ٥- إن الإدارة (و المسؤولين عن الحوكمة) مسؤوله عن إبلاغنا عن أية أخطاء جوهرية سواء ناتجه عن الخطأ أو الغش أو إدعاءات بوجودها وصلت إلى علمها، كذلك فإن الإدارة مسؤوله عن إبلاغنا عن أية معلومات لديها عن مخالفات فعلية أو محتمله للقوانين و الأنظمة قد يكون لها تأثير على القوائم الماليه.

Time Frame

Draft audited financial statements are normally issued after **Two weeks** from the date we receive duly signed and stamped unaudited financial statements, trial balance and all related schedules. Therefore, should you have any specific deadline date for receiving the final audited financial statements you are advised to keep the above audit field work time frame in consideration and inform us of such deadline and the date you wish us to start the audit. We will provide you with a list of audit requirements, including schedules and statements that should be prepared by you in order to complete the audit within the required time frame.

يتم إصدار مسودة القوائم الماليه المراجعة عادة بعد اسبوعين من تاريخ تسليمكم لنا القوائم الماليه غير المراجعة معتمده حسب الأصول و مرفق بها ميزان المراجعة و كافة الجداول ذات العلاقه. لذلك نرجو تزويدنا بالتاريخ الذي ترغبون به أن نبدأ أعمال المراجعة و كذلك أية مواعيد محده لتسليمكم القوائم الماليه المراجعة. سنقوم بتزويدكم بقائمه بكافة متطلبات المراجعة، متضمنة الجداول و الكشوف التي نرغب منكم تجهيزها لنا لإنهاء عملية المراجعة في الوقت المناسب.

Professional Fees

We estimate our fees for the audit of your company's financial statements for the year ended 31 December 2024 at SR 10000 & Vat 1500 SR. The total fee is 11500 SR (Eleven thousand five hundred Saudi riyals)

It is the policy our firm to collect 50% of the fees in advance upon signing this engagement letter, taking **into your consideration that this payment is non – refundable**. The remaining balance shall be payable upon the issuance of the draft report on the financial statements. Invoices are due upon receipt. Invoices are due upon receipt. **The above fees include VAT .**

Bank account number - :

Alinma Bank IBAN No .: SA4505000068201556167000

We appreciate the opportunity of continuing to be of service to your company.

Yours truly,

For AL-FARAN . Certified Accountant

License No. 545

Acknowledged and agreed on behalf of
Educational Advancement Association

Signature

Name

Title

Date

أتعابنا المهنية

نقدر أتعابنا المهنية للقيام بعملية المراجعة للقوائم المالية لمنشأتكم للسنة المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٤ م بمبلغ ١٠,٠٠٠ ريال سعودي وضريبة القيمة المضافة مبلغ ١,٥٠٠ ريال ويبلغ اجمالي الاتعاب مبلغ ١١,٥٠٠ ريال سعودي (فقط أحد عشر ألفاً وخمسمائة ريال سعودي)

تتطلب سياسة مكتبتنا تحصيل نصف أتعابنا مقدما عند التوقيع على خطاب التعيين، اخذين بعين الاعتبار ان الدفعة المقدمة غير قابلة للاسترجاع في حين يتم سداد الدفعة الثانية و النهائيه عند إصدار مسودة تقريرنا حول القوائم الماليه. يستحق سداد الفواتير عند إستلامها. الاتعاب المذكورة أعلاه شاملة ضريبة القيمة المضافة .

رقم الحساب البنكي :-

بنك الاتماء ايبان رقم : SA٤٥٠٥٠٠٠٠٦٨٢٠١٥٥٦١٦٧٠٠٠

أو بشيك بإسم مكتب محمد ال فاران محاسبون قانونيون

شاكرين ثقتمك بنا و متطلعين لتعاون مثمر معكم.

و تفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،

عن مكتب ال فاران محاسبون قانونيون

ترخيص (٥٤٥)



تاريخ التوقيع : ٢٠٢٤/٠١/١٠ م

نوافق على ما جاء أعلاه نيابة عن
جمعية الارتقاء التعليمية

التوقيع

الإسم